
ÒCal una regidoria de feminisme  i LGTBIÓ

El l�der dÕOlot en Com� aposta per una acci� pol�tica feminista transversal

Se sent orgull�s de la tarifaci� social que promouen

El l�der dÕOlot en Com� analitza els primers quatre anys de la formaci� en el ple dÕOlot i les expectatives que t�

que prosperi un govern dÕesquerres. Af irma, aix� mateix, que posar� les persones al centre del programa

electoral.

Perdoni, esperaven obtenir representaci� en els comicis passats?No tenia una percepci� gaire exacta de si s� o

de si no. Mirat amb perspectiva hist�rica, amb unes o altres sigles, el nostre espai pol�tic �s dif�cil que tingui un

supor t majoritari a Olot. Espero no ferir ning�, Olot �s una ciutat bastant conservadora.Com valora lÕactual

mandat?Positivament. Tot i ser un sol regidor a lÕoposici� he fet propostes reals. He defugit el postureig, no he fet

grans declaracions ni grans propostes... He treballat sempre pel consens i no nom�s als plens, sin� en les

comissions de treball de les diferents �rees, una feina que no sur t a la llum p�blica.I nÕhi han recollit?Algunes. Ens

sentim molt satisfets per haver plantejat i fer prosperar el projecte de piscina cober ta i la tarifaci� social. LÕhem

formulat en un grup de treball amb tots els grups municipals i est� for�a consensuada.En qu� consistir�?El

concepte �s que es paguin impostos i serveis municipals dÕacord amb els ingressos. Es comen�ar� per lÕescola

de m�sica i la dÕexpressi� i sÕestendr� a tota la imposici�. No �s l�gic que qui va a veure una obra de teatre i t�

molts diners li cobrem un preu subvencionat. I, per contra, el preu no hauria de ser la barrera per accedir a tots

els serveis municipals. Aix� �s molt necessari, perqu� anem a una desigualtat social molt accentuada.El 2015,

vost�s van fer pressi� perqu� prosper�s un govern dÕesquerres a Olot. Com lÕhan promogut?Nosaltres haur�em

pogut presentar mocions en solitari, per� hem preferit consensuar-les amb altres grups en la l�nia dÕanar

adobant el terreny per a un govern dÕesquerres.I el veu possible?No hi aprofundeixo per no posar pals a les

rodes. Per si de cas.Per� a vegades tamb� han donat supor t a lÕequip de govern, del PdeCAT...S�, quan ha fet

propostes raonables. No hem fet una oposici� de no a tot.Fins i tot han donat supor t a lÕ�ltim pressupost

municipal.S�, perqu� inclouen propostes que compar tim o que sÕhan matisat a canvi del nostre

supor t.Quines?Sobretot una par tida per a la piscina cober ta i un increment de 50.000 euros per al pla integral

dÕactuacions de millora de Sant Miquel i 50.000 euros m�s per al del nucli antic.Accepta la paternitat del PIAM de

Sant Miquel?No, perqu� �s anterior a la nostra entrada al consistori. S�, quant al del nucli antic, del qual ens

sentim pares, germans o, en tot cas, corresponsables amb tothom que hi ha par ticipat, que �s molta gent.Quines

apor tacions hi han fet?La proposta, per exemple, de rehabilitar el carrer dels Sastres recuperant lÕesperit de fa

anys de lÕespecialitzaci� ar tesanals. Per tant, enfocant-la cap a ar tesans que hi puguin treballar, vendre i, si cal,

viure-hi.Qu� oferir� el seu par tit als electors?Un programa que posa la persona al centre de tot el gruix de la

nostra acci� pol�tica. Penso que hem de defensar un Olot del treball. El treball no deixa de ser la principal

activitat que forma la nostra vida. Cal tenir un treball digne, no precari, amb uns salaris justos, que faciliti un

habitatge digne, un entorn de barri amb serveis adequats, uns serveis de formaci�, educatius, sanitaris

adequats al moment que vivim. I tamb� penso en la diversitat, en la gent gran, tenim molta poblaci� envellida. En

comptes de veure-ho com un problema, cal veure-hi una opor tunitat.Qu� proposa?Hi ha for�a persones amb

pensions bones que s�n consumidores dÕoci i de serveis. No s�n els t�pics jubilats dÕabans que van a jugar a

alguna cosa i cap a casa. Fan espor t, turisme, consumeixen, etc.La diversitat, per�, �s m�s �mplia.S�, i m�s a

Olot, que som una ciutat molt diversa, sobretot durant els �ltims 20 i 30 anys. Cal incloure m�s totes les cultures

en tota lÕactivitat que es fa a la ciutat. A vegades no les tenim prou en compte. A m�s, promourem tot el tema de

la dona en un sentit molt transversal. Totes les pol�tiques ho han de tenir en comte, cal una regidoria de

feminisme i de LGTBI.Quines altres propostes inclour� en el seu programa?Fer una bona pol�tica dÕhabitatge. En



una reuni�, un API ens va dir que hi havia prou pisos per atendre la gent, per� que no hi ha sous per poder pagar

els lloguers. A m�s, a la ciutat hi ha pisos de m�s de 60 anys, i cal promoureÕn la revisi�, la millora energ�tica i la

renovaci� en general. Per aix�, ja aquest mandat hem insistit molt en el pla local dÕhabitatge i tamb� en

lÕactualitzaci� del pla dÕordenaci� municipal urbana. Caduca el 2023, per� la situaci� de la ciutat ha canviat molt

en tots els �mbits. Ens cal una ciutat m�s densa. Hem crescut amb un model de cases adossades i aix� vol dir

m�s c�rregues per a la ciutat.Per quin model de promoci� aposta?Hem criticat durant quatre anys que nÕhagin

quedat al marge molts petits industrials i aut�noms i, en aquest sentit, llan�arem la proposta dÕuna alian�a amb

ciutats de la mateixa dimensi� per impulsar propostes comunes i cercar f inan�ament a la Uni� Europea. Penso

en Vic, Figueres, Manlleu... i de m�s enll� del nostre entorn.
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